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§ 19
Remiss av Motion om att staden bör garantera att det 
finns arbetskläder till all förskolepersonal 
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2021/165
SÖD 2021/447

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Ersättaryttrande
Antonia Simon (Fi), Anna-Karin Lindahl (S) och Frida Nehrfors 
Hultén (V) ställer sig bakom Socialdemokraternas och 
Vänsterpartiets förslag till beslut.

 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Motion om att staden bör garantera 
att det finns arbetskläder till all förskolepersonal till 
stadsdelsnämnden. Lisa Palm (Fi) föreslår i motionen att 
kommunfullmäktige ska ge stadsdelsnämnderna uppdraget att 
tillgodose personal inom den kommunala förskoleverksamheten 
arbetskläder samt skor samt att resurser tilldelas stadsdelsnämnder 
motsvarande kostnad för inköp av arbetskläder och skor.
Förvaltningen är positiv till att medarbetarna inom förskolan har 
arbetskläder. Samtliga förskolor inom stadsdelsområdet köper in 
ytterkläder för användning under arbetsdagen. I december 2020 
gjordes även en särskild satsning då regnkläder köptes in till 
förskolorna.

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.

Britten Lagerkvist Tranströmer, Cassandra Solback och Magnus 
Nilsson, samtliga (S) samt Elis Wibacke (V) och Birgitta Sevefjord 
(V) föreslår att nämnden beslutar enligt Socialdemokraternas och 
Vänsterpartiets gemensamma förslag (bilaga).

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och det gemensamma förslaget från 
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Socialdemokraterna och Vänsterpartiet. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2021/447-2 Tjänsteutlåtande Remiss av Motion om att 

staden bör garantera att det finns arbetskläder till all 
förskolepersonal

 SÖD 2021/447-1.1 Motion om om att staden bör garantera 
att det finns arbetskläder till all förskolepersonal



Bilaga § 19 – Förslag till beslut S, V och Fi

2020-06-17
Ärende 19

Remiss av Motion om att 
staden bör garantera att det 

finns arbetskläder till all 
förskolepersonal

Britten Lagerkvist 
Tranströmer S m.fl.

Elis Wibacke m.fl. V
Antonia Simon Fi

Förslag till beslut
Att låta nedanstående text vara nämnden svar på remissen

Det är glädjande att förvaltningen är positiv till att stadens förskolepersonal får 
tillgång till arbetskläder. Som nämnt i motionen är det inte bara viktigt ur 
arbetsmiljöaspekt, utan också en jämställdhetsfråga. Inom manligt dominerade 
yrken säkrar arbetsgivarna oftare inköp av arbetskläder och skyddskläder.

Vi noterar att stadsdelen gjort en särskild satsning förra året och köpt in 
regnkläder till förskolorna, det tycker vi är väldigt bra. Men vi menar också att det 
inte räcker med bara regnkläder eller ytterkläder. Medarbetarna på våra förskolor 
har ett arbete som kräver slitstarka och anpassade kläder som också kan användas 
inomhus. Det borde vara självklart att tillhandahålla allt material som förskolans 
personal behöver för att förenkla och förbättra deras arbetsmiljö - och där bör 
arbetskläder ingå. 

Pandemin har påmint oss om vilka som är våra samhällskritiska yrken. Bland dem 
finns förskolepersonalen. Det är tack vare deras insats som de minsta barnen, trots 
rådande pandemi, kunnat bibehålla en någorlunda normal vardag. 

Vad gäller risken att personliga arbetsskor kan komma att förmånsbeskattas, så 
förstår vi att det innebär en mer komplicerad omväg för att se över vad stadsdelen 
kan göra. Men vi menar att det inte ska stoppa vilja att undersöka möjligheten. 
Frågan har även varit uppe i andra kommuner, där även facket har tagit strid.  Och 
i exempelvis Örebro är det klart att anställda i bland annat förskolor ska 
garanteras arbetsskor. Det som eventuellt kan bli ett problem är om plaggen enkelt 
kan användas privat, men även det går att lösa genom att exempelvis se till att 
skorna har en synlig logga på sig. Det skulle minska troligheten att någon vill 
använda de privat.
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